



1. Mötet öppnades.
Delatagare på mötet var: Yngve Carlsson, Milan Kolar, Magnuas Borgström, Conny Ström, Daniel Solberg och Anna-Lena Nilsson.
2. Genomgång av föregående protokoll.
Ang. beränsat utdrag ur belastningsregistret. Alla ledare som berörs av lagen om registerutdraget har visat sina utdrag och är godkända.
3. Ekonomiska läget
58' finns kvar på konto och det finns fodringar på 108'. Diesellagret har hittills stämt i år. Diesel för 37' finns i lager.

Styrelsen ger förslag till varvsmötets medlemmar att lägga på 1:-/liter såld sjödiesel för att finansiera tidigare års svinn. Ackumulerade medel kan också användas för framtida underhåll på dieselutrustningen.

Ett dropp-läckage har upptäckts från en koppling på dieseltanken. Ett samlingskärl fångar upp läckande diesel. Conny undersöker.

Summeringen av utgifter för bryggorna (inkl. alla tillstånd) är nu uppe i 179'.

4. Varvsfrågor:
Traversens mekaniska stopp är åtgärdat. Elfelet är provisoriskt lagat och går att användas. Finjusteringarna fortsätter.

Mer arbetsresurser krävs för flytbryggprojektet. Osäkert huruvida sjösättning kommer att ske i år. Leveransen var inte komplett då kättingarna som skulle ingå saknades vid bryggleveransen. Milan ringer och kollar om dessa är på gång

Altanbygget har sedan tidigare lagts på is. Tillsvidare är alltså altanbygget (trädeck på framsidan mot vattnet) inte aktuellt. Många positiva reaktioner på den ombonade inredningen på inglasade altanen.

Ang. nya medlemmar som vill bygga nya skjul. **Styrelsen beslutar att inte ta in fler varvsmedlemmar i föreningen.** Detta för att inte påverka vår varvsmiljö. Det finns ingen majoritet hos varvsmedlemmarna att upplåta mer mark än där det idag redan står skjul eller presseningsskjul.

Det ser ut att bli samma varvsmedlemsantal säsongen ut. 3st har begärt utträde ur föreningen och samma antal nya har ansökt om medlemskap. 3 båtar in, 3 båtar ut.

Magnus Borgström presenterar en mängd frågor som kommit in från varvsmedlemmar. Många av frågorna kunde direkt hänvisas till berörda arbetsgrupper. En fråga var om gamla grillplatsen vid altanen till klubbstugan skulle tas bort. **Styrelsen beslutar att låta grillplatsen vara kvar**, men ge den en ansiktslyftning genom att lägga ett trädeck för att enkelt kunna rulla ut gasolgrillen. Gamla grilltunnan ställs undan.
En annan fråga var önskemålet om bättre struktur (ordning) på placering av 606:or, bockar



och master och kommande trafik till pontonerna framöver. Daniel Solberg får till uppgift att komma med ett förslag i samråd med 606-gruppen.

Det är ett kommunikationsproblem i arbetsgrupperna eftersom kontaktuppgifter inte kommuniceras till gruppmedlemmarna. Problem även att uppdatera grupper i samband med att medlemmar avslutar sitt medlemskap.

Anna-Lena tittar vilka möjligheter som finns att gruppera genom IOL och styrelsen kan utvärdera det gemensamt vid nästa tillfälle.

Magnus Borgström skickar ut kallelse (2v innan) till varvsmöte 5:e september. Samma dag finns möjlighet att gå traversutbildning och traktorutbildning.

5. Installation av nya projektorn i klubbstugan. Carsten har förslag att köpa en större filmduk. Styrelsen ger sitt godkännande.

6. Nytt från ungdomssektionen/tävlingssektionen.

2 jollar önskas säljas (den ena är redan såld). Den andra - en träoptimist - som jollesektionen inte har någon användning av i sin verksamhet önskas också avyttras till förmån för de nya optimister som nu köps in för att uppdatera materialet.

Styrelsen ser inget hinder att jollesektionen själv bestämmer vilka jollar de vill sälja.

Träoptimisten vill vi dock erbjuda SNBK-medlemmar att återköpa om det finns intresse av att behålla den i klubben.

Tävlingarna Klampenköret/Sommardraget planeras att köras som vanligt fast utan fest eller samlingar (utifrån Corona-restriktioner). Dagen efter, söndag, seglas 606-cup deltävling III.

Organiserade träningar för jolle och 606 återupptas igen efter juli-semesterarnas slut.

Vissa dokument behövs för SBU-bidraget. Daniel sammanställer dokumenten samt arkiverar bidragsansökningarna och dess beslutsunderlag.

7. Övriga frågor.

Fråga om "lån/möjlighet att hyra" SNBK's följbåtar i samband med andra vattenaktiviteter (ex. säkerhetsbåt till Swimrun-tävling eller publik-båt) har inkommit.

Styrelsen beslutar att inte hyra eller låna ut båtar till andra föreningar eller personer (klubbmedlem som inte klubbmedlem) om inte båten används för ett arrangemang som ligger under SSF's paraply (ex. domarbåt vid Allsvenskan, säkerhetsbåt vid kappseglingsarrangemang där SNBK medverkar).

8. Mötet avslutas.

Nästa möte 14 september. Yngve ombeds ordna fika till nästa möte.